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Kan mega-zonnepark bij Kekerdom niet beter 
uitgesteld worden: ‘Niet hotseknots een plan 
doordrukken’ 

Maak even pas op de plaats met de voorbereidingen voor een mega-zonnepark 
bij Kekerdom, daarvoor pleit de gemeenteraadsfractie van LOKAAL! in Berg en 
Dal. In het park zouden op een gebied van 100 hectare (200 voetbalvelden) zo’n 
169.200 panelen komen te liggen. 

Geert Willems 06-10-23, 07:17 
 

Verreweg de meeste panelen komen op stellages boven agrarische grond en dat is 
precies wat milieuminister Rob Jetten zoveel mogelijk probeert te voorkomen. Dat 
schreef hij afgelopen zomer in de zogenoemde Zonnebrief. 

LOKAAL! wijst er in vragen aan het college van burgemeester en wethouders van 
Berg en Dal ook op dat Liander de benodigde transport voor opgewekte elektriciteit 
via kabels toch niet eerder kan realiseren dan in 2029 of 2030. 

,,We zijn niet tegen het plan voor een zonnepark, dat is te makkelijk”, zegt raadslid 
Arnold Driessen van LOKAAL!. ,,We vragen het college van burgemeester en 
wethouders wel voorzichtig te zijn en niet hotseknots een plan door te drukken.” 

Liever geen natuur en landbouwgrond 

In de Zonnebrief geeft minister Jetten aan dat zonnepanelen eerst op daken en 
gevels aangelegd moeten worden, dan op terreinen en objecten binnen bebouwd 
gebied en als derde mogelijkheid op terreinen en objecten in landelijk gebied die niet 
worden gebruikt voor landbouw en natuur. Alleen in uiterste gevallen moet 
agrarische grond of natuur ingezet worden. 

Volgens LOKAAL! zijn er andere mogelijkheden om zonne-energie op te wekken, 
zoals dubbelzijdige verticale zonnepanelen als hekwerk rond een weide. En kunnen 
er misschien meer drijvende panelen op ontzandingsplas Biesterveld? Nu zijn dat er 
slechts 16.900 van de 169.200. 

‘Bent u bereid met de projectontwikkelaar opnieuw te kijken naar de mogelijkheden, 
zodat daarmee veel landbouwgrond bespaard kan blijven’, willen Arnold Driessen en 
fractievoorzitter Ellen van Broekhoven weten. 
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Zonnepark is ‘vrije kwestie’ 

LOKAAL! levert samen met Kernachtig Groesbeek de wethouders voor het college 
maar in het coalitieakkoord is afgesproken dat de aanleg van het zonnepark een 
‘vrije kwestie’ is. In augustus diende de partij ook al een lijst van wensen en 
bedenkingen in over het Plan Zebra, zoals het officieel heet. 

Driessen: ,,Het plangebied is ook ingetekend tussen de Eversberg en het dorp 
Millingen, maar die ruimte willen we graag vrij houden voor woningbouw in de 
toekomst. Dat gebied is over twintig jaar misschien wel nodig om de inwoners van 
Millingen te huisvesten. Bovendien wordt het dorp Kekerdom vrijwel omsingeld door 
panelen.” 
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Van de 100 hectare plangebied wordt de helft vol gelegd met panelen, de andere 
helft wordt gevuld met natuur. Bomen en struiken moeten ook het zicht op de 
glanzende panelen camoufleren. 

Het CDA heeft dezelfde bedenkingen geuit. Zo is die raadsfractie er niet van 
overtuigd dat de landschappelijke inpassing goed geregeld is. En net als LOKAAL! 
wijst zij er op dat zonneparken bij voorkeur in de buurt van grote stroomgebruikers 
aangelegd moeten worden, zodat er geen kilometerslange transportkabels getrokken 
hoeven te worden. 
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